
Z1/2018 Zápis
28.2.2018 Č. I

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo ve středu 28.2.2018
v 17:00 hodin v zámeckém sále

Přítomno: 16
Omluveni: 1 (p. Alois Kaderka)
Hosté: 2 (podepsán 1)

Program:
1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Schválení programu jednání
4. Jmenování ověřovatelů zápisu
5. Schválení zápisu z jednání zastupitelstva města dne 13.12.2017
6. Zpráva o činnosti rady města za období od 11.12.2017 do 12.2.2018
7. Zpráva o hospodaření města za rok 2017
8. FinanČní situace města k 20.2.2018
9. Daňová výtěžnost k 31.1.2018
10. Rozpočtové opatření Č. 4
11. Zřizovací listiny knihoven
12. Podnikatelský záměr Ráj seniorů z.ú.
13. Aktuální informace k mostům na ul. Sokolská a na ul. Bahna
14. Dotace — vyhodnocení 2017, plán 2018
15. Zprávy o činnosti výborů a komisí města za 2. pololetí 2017
16. Zpráva o Činnosti městské policie prosinec 2017, leden 2018
17. Vyhodnocení kalkulace vodného a stočného za rok 2017
18. Informace z úřadu — veřejně prospěšné práce, veřejná služba
19. Diskuse
20. Závěr

Technická poznámka — Hlasování — pro — proti — zdržel se hlasování
Technická poznámka — Číslování usnesení: číslo zápisu/rok/bod jednání

Ad ig 2) Zahájení, přivítání přítomných
Schůzi v 17:00 hod zahájila pí starostka, přivítala přítomné. První jednání zastupitelstva

města v roce 2018 bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích za přítomnosti
15 členů zastupitelstva města, trn., že je přítomna nadpoloviční většina členů a tím je
zastupitelstvo města schopno právoplatně se usnášet. Omluveni jsou p. Alois Kaderka, p. Petr
Prosser přijde později. Zapisovatelkou je určena pí Látalová, pracovnice MěU Velké Opatovice

Ad 3) Schválení pro2ramu jednání
pí starostka seznámila přítomiié s podrobným programem jednání MZ dne 28.2.2018

Usnesení: 1/2018/3: Zastupitelstvo města schvaluje program MZ dne 28.2.2018
Hlasování: 15—0—0

Ad 4) Jmenování ověřovatelů zápisu
pí starostka — ověřovatele zápisu jmenuji Ing. Radima Gerbricha a p. Milana Strnada



- 2-

Usnesení: 1/2018/4: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Radima Gerbricha
a p. Milana Strnada
Hlasování: 15—O—O

Ad 5) Schválení ZÚDiSU z jednání zastupjtelstva města dne 13.12.2017
pí starostka — zápis a usnesení č. 6 zjednání zastupitelstva města ze dne 13.12.2017 byl

schválen ověřovateli p. Pavlem Sevčíkem a Ing. Petrem Kolářem bez připomínek

Usnesení: 1/2018/5: Zastupitelstvo města schvaluje zápis a usnesení Č. 6 zjednání MZ dne
13.12.201 7 bez připomínek
Hlasování: 15—O—O

Ad 6) ZDráva O činnosti rady města za období od 11.12.2017 do 12.2.2018
pí starostka - materiály zastupitelé obdrželi v elektronické podobě. Některé body jednání

MR pí starostka objasnila:

1) Na konci roku 2017 se naši hasiči zásahové jednotky zúČastnili VII. ročníku ankety
Dobrovolní hasiČi roku. Naše jednotka se umístila na 3. místě. V souvislosti s tímto umístěním
nám byl poskytnut fmanční dar ve výši 40 tis. Kč a věcný dar ve formě 1 kusu radiostanice
Hytera v hodnotě 12 741 KČ a 1 kusu sady nástrojů Rescop-D v hodnotě 2990 KČ. Finanční
prostředky ve výši 40 tis. KČ budou letos použity na nákup vybavení pro provoz zásahové
jednotky

2) Na konci roku proběhlo výběrové řízení na referenta vnitřní kontroly, který bude spadat pod
Odbor fmanČně správní a nový pracovník nastoupí dne 1.4.2018

3) Zrušení autobusových linek V.Opatovice — Olomouc a zpět. Přečtu Vám vyjádření vedoucího
odboru dopravy JmK, kterého jsem požádala o zdůvodnění zrušení těchto linek. Cituji:
V případě autobusových linek 710913 a 710914 se jedná o mezikrajské autobusové linky
vedené po území tří krajů a to Jihomoravského, Pardubického a Olomouckého. Mimo území
Olomouckého kraje provoz těchto linek po svém území financoval i Jihomoravský kraj.
nicméně úsek těchto linek vedený po území Jihomoravského kraje je ale velmi krátký (jedná se
jen o úsek linek vedený po území města Velké Opatovice po hranice Pardubického kraje, tedy
po hranice města Jevíčka). Delší úsek těchto linek je pak veden po území Pardubického kraje,
který tyto linky před několika lety po spuštění provozu jejich integrovaného dopravního
systému IREDO na území Pardubického kraje přestal fmancovat. I přes následnou snahu
dopravce VYDOS BUS a.s. Po zrušení nově zavedené linky IREDO spojující Jevíčko a Konici,
aby byly tyto linky (zejména linka 710913) opět v úseku po území Pardubického kraje
Pardubickým krajem financovány, Pardubický kraj jejich fmancování odmítl. Olomoucký kraj
pak při přípravě dopravního řešení obslužnosti území od 1.1. 2018, které bude spuštěno
současně se spuštěním provozu autobusových linek novými dopravci vybranými na základě
zadávacího řízení, které vypsal Olomoucký kraje, neprojevil o další existenci těchto
autobusových linek zájem. K licencím na provoz linek 710913 a 710914 sděluji, že jejich
platnost končí dnem 31.12. 2017, dopravce VYDOS BUS, a.s. si o nové licence na jejich provoz
s platností od 1.1. 2018 již nepožádal, a tudíž mu Krajský úřad Jihomoravského kraje, odbor
dopravy, jako příslušný dopravní úřad ani žádné nemohl vydat
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4) Dne 9.1.2018 jsme obdrželi nabídku zúčastnit se jako město elektronické aukce na prodej
zemědělských pozemků v k. ú. Borotín ve výměře 11 ha za vyvolávací nejnižšĺ cenu 2 360 tis.
KČ. Rada toto projednala a nedoporučila zúčastnit se této aukce

5) Rada města rozhodla pořídit na výpadovkách z města boxy s bezpečnostními reflexními
prvky pro chodce a cyklisty mimo území města. Bude pořízeno celkem S ks těchto boxů a
instalace proběhne v měsíci dubnu tohoto roku

p. Strnad — dotaz: pronájem nebytových prostor (1 místnosti) v objektu Mládežnická Č.p. 430
Modelkiub Velké Opatovice?

pí starostka — platí nájemné, energie nedodáváme

p. Strnad — dotaz: odstranění reklamního zařízení ze silničního ochranného pásma silnice 1/43,
umístěného na pozemku p.č. 1207/8v k.ú. Cerná Hora?

pí starostka — bylo odstraněno

p. Strnad — dotaz: oslavy 100. výroČí založení republiky, 710 let města?

pí starostka — oslavy proběhnou 15.9.2018, program se upřesňuje, předpokládané fin, náklady
cca 250.000,-

p. Strnad - dotaz: pronájem nebytových prostor v Části objektu Mládežnická č.p. 430 (bývalá
šatna SSUPT + soc. zařízení) k soukromým účelům skupině občanů?

pí starostka — nájem místnosti centrálních šaten skupině žadatelů — umístění kulečníku

17:15 hod přišel p. Petr Prosser

p. Strnad — dotaz: stav mostu u cukrárny?

pí starostka — samostatný bod jednání MZ

p. Strnad — dotaz: rekonstrukce veřejného osvětlení na sídlišti Hliníky, jedná se o „staré“ a
„nové“ Hliníky?

pí starostka — ano

p. Strnad — dotaz: výzva 46 — modernizace odborných učeben ZŠ?

pí starostka — nebyla přidělena dotace, jsme náhradníci

p. Strnad — na autobusové zastávce u P — D bude nový strop s osvětlením?

pí starostka — ano, bude napojeno na sloup veřejné osvětlení v blízkosti zastávky

p. Strnad — v současné době nemáme zasedací místnost, jsou zde 2 nové kanceláře
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pí starostka — v současné době je možno využívat obřadní síň, do budoucna kancelář Památníku
města

p. Strnad — dotaz: oprava památníku 1. světové války?

pí starostka — jedná se o očištění, hydrofobizaci, zajištění proti vznikání zemní vlhkosti,
renovace kovových prvků, celkem cca Kč 170.000,-

p. Strnad — dotaz: výsadba medotvorných dřevin Českým svazem včelařů

pí starostka — v zámeckém parku, možnost získání dotací z RvIK (p. Ševčík včelař)

Ing. Šafář — jedná se o výsadbu nových stromů, které spadly při vichřici 29.10.2017 (jasan, lípa,
jilm, divoká třešeň, dub)

p. Strnad — dotaz: navýšení nákladů za odpadově hospodářství obcí/měst v souvislosti
s výstavbou nových spaloven odpadů?

pí starostka — jedná se o neveřejně připravované účelové změně zákona o odpadech, která má
být nesystémově schválena, nikoli jako vládní návrh, ale jako poslanecký pozměňovací návrh
zákona o odpadech (rok 2024 konec skládkování)

p. Strnad — dotaz: hasičská zbrojnice byla předána bez výhrad?

pí starostka — ano

p. Strnad — nad vraty — šedý pruh na fasádě

Ing. Šafář — doufáme, že se barva sjednotí

p. Strnad — byly dodány všechny komponenty k topení?

Ing. Šafář — nebylo součástí rekonstrukce hasičské zbrojnice, v nejbližší době dodá p. Vybral

Mgr. Ondrová - Zpráva o bezpečnostní situaci na teritoriu Územního obvodu Blansko a
Obvodního oddělení Policie ČR Letovice za rok 2017“, jedná se o Boskovicko?

pí starostka — ano

p. Strnad — dotaz: jaká je cena na schránky s reflexními samolepkami pro chodce a cyklisty?

pí starostka — do Kč 50.000,-

p. Strnad — dotaz: nové webové stránky města?

pí starostka — jedná se o redesing webových stránek (grafické práce, kódování a napojení na
CMS, přetažení obsahu kulturního centra na společný web, napojení — sociální sítě)
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p. Strnad — dotaz: zhotovení plaket v rámci rekonstrukce autobusové zastávky na ul. Sokolská?

pí starostka — máme k dispozici vizualizaci autobusové zastávky (místo pro relaxaci, nové
lavičky, plaketa se znakem města — vytvoření odlitku, hlavní znak — štít s orlicí a letopočtem,
nápis Velké Opatovice)

p. Strnad — dotaz: příspěvek Svazku obcí pro výstavbu rychlostní komunikace R43“ ve výši
3.800,- Kč. Co se za to platí?

pí starostka — město Velké Opatovice je součástí tohoto svazku od roku 2006 — 2007 (nevím
přesně). Jedná se o příspěvek ve výši KČ 1,-/obyvatel, pro rok 2018 Kč 3.800,-. Platí se
administrativní náklady

p. Strnad — dotaz: zrušená prodejna COOP na ul. E. Ušela?

pí starostka — tento objekt nabízí k pronájmu, Po V2 roce možnost prodeje

p. Katka dotaz: je možné vidět vizualizaci autobusového nádraží?

pí starostka — ano, připravíme článek do Zpravodaje + foto

Usnesení: 1/2018/6: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zápisy a usnesení RM Č.
26 a 27/2017 a I až 3/2018 a schvaluje činnost rady od 11.12.2017 do 12.2.2018
Hlasování: 16—0—0

Ad 7) Zpráva o hospodaření města za rok 2017
pí starostka - materiály zastupitelé obdrželi v elektronické podobě.

Celkové příjmy města činily 74 139 tis. Kč bez financování, tedy bez převodů financí
z minulých let. Z toho daňové příjmy Činily částku 48213tis. Kč. Celkové příjmy za rok 2017
byly o 7 146 tis. Kč vyšší než v roce 2016.
Celkové výdaje za rok 2017 Činily částku 74 285 tis. KČ. Výdaje pokrývaly především běžnou
činnost úřadu, údržbu a opravy nemovitého a movitého majetku, investice města a přípravu
projektů pro budoucí investice, výdaje na zeleň, odpadové hospodářství apod.
Stav fmančních prostředků k 31.12.2017 činil 25 086 671,18 KČ a stav nesplacených úvěrů
k 31.12.2017 činil částku 8mil. Kč.

Usnesení: 1/2018/7: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o hospodaření města za rok
2017
Hlasování: 16—0—0

Ad 8)iinanční situace města k 20.2.2018
pí starostka - fmanČní situace města k 20.2.2018 byla zaslána zastupitelům elektronicky.

Peněžní zůstatky na běžných účtech ke dni 20.2.2018 byly ve výši 26938 989,15 KČ.
Nesplacený úvěr k 20.2.2018 měl zůstatek ve výši 7666670Kč.
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Usnesení: 1/2018/8: Zastupitelstvo města bere na vědomí finanční situaci města ke dni
20.2.2018
Hlasování: 16—0—0

Ad 9) Daňová výtěžnost k 3 1.1.2018
pí starostka - podklady k daňové výtěžnosti k 31.1.2018 byly zaslány zastupitelům

elektronicky.

Stav výběru daní k 31.1.2018 byl ve výši 3 556 077,23 KČ. Ve srovnání se stejným obdobím
loňského roku jde o navýšení o částku 341 365,7 1 KČ. Jedná se o navýšení daně z příjmu FO
ze závislé Činnosti a daně z přidané hodnoty.

Usnesení: 1/2018/9: Zastupitelstvo města bere na vědomí daňovou výtěžnost města k
31.1.2018
Hlasování: 16—0—0

Ad 10) Rozpočtové opatření Č. 4
pí starostka - podklad k rozpočtovému opatření č. 4 obdrželi zastupitelé elektronicky.

Předám slovo paní Jitce MouČkové, vedoucí finančně správního odboru.

pí Moučková - jedná se především o navýšení příjmů z dodatečného nájemného vodárenské
in&astruktury za rok 2017, vyplacené v roce 2018 nad rámec původního plánu rozpoČtu a
ostatní drobné příjmy. Jedná se tedy o navýšení v části příjmů i výdajů Částku 1,416.200,- Kč.

Usnesení: 1/2018/10: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4
Hlasování: 16—0—0

Ad 11) Zřizovací listiny knihoven
pí starostka - zastupitelé obdrželi zřizovací listiny knihoven v elektronické podobě.

Z důvodu změny zřizovatele knihoven Odbor kultury předkládá zastupitelstvu ke schválení
zřizovací listinu Městské knihovny ve Velkých Opatovicích a místních knihoven v Bezděčí,
Brt‘ově, Svárově a ve Velké Roudce.

Usnesení: 1/20 1 8/11: Zastupitelstvo města v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích,
zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech úzenmích rozpočtů a zák. č. 257/2001
Sb., knihovním zákonem schvaluje Zřizovací listinu Městské knihovny ve Velkých
Opatovicích a zřizovací listiny místních knihoven v Bezděčí, Brt‘ově, Svárově a ve Velké
Roudce
Hlasování: 16-0—0

Ad 12) Podnikatelský záměr Ráj seniorů z.ú.
pí starostka - tento bod jednání byl podrobně probrán na pracovní schůzce zastupitelstva,

která se konala v pondělí 26.2.2018. Ve stručnosti seznáním přítomné s tímto bodem jednání.
Na podzim loňského roku se na nás obrátil ředitel Ráje seniorů se záměrem vybudovat a
provozovat Domov pro seniory a Domov se zvláštním režimem s celkovou kapacitou cca 150
lůžek v areálu bývalého učiliště, konkrétně v budově učeben a školy. Vedení města byl
předložen podnikatelský záměr. Na základě tohoto byl ředitel Ráje seniorů pozván do Rady
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města k projednání. Ráj seniorů měl původně zájem o koupi této budovy. Rada města však
z důvodů nemožnosti prodeje na základě podmínek bezúplatného převodu této nemovitosti
z kraje na město tuto variantu nedoporučila a dále se projednávala varianta dlouhodobého
pronájmu nemovitostí s tím, že nájemné by bylo umořeno investicí.
Rada města doporučila řediteli Ráje seniorů o projednání svého záměru zřízení sociální služby
na soc. odboru města Boskovice a na soc. odboru JmK s tím, že tyto 2 orgány určují a sestavují
systém poskytování sociálních služeb v ORP Boskovice a na jižní Moravě. Dále jsem sama
tento podnikatelský záměr projednala se sociálním odborem města Boskovice, tak i se
sociálním odborem JmK. Jejich vyjádření máme písemně. JmK zřízení této služby
nedoporučuje a jednoznačně vyjadřuje, že pokud vznikne tato sociální služba, tak nebude
zařazena do sítě poskytovatelů sociálních služeb na Jmi‘. Sociální odbor města Boskovice také
nedoporučuje. Obecně trend poskytování sociální péče v CR je udáván tak, že se nepodporují
nově vzniklé velkokapacitní zařízení, ale stát více podporuje a bude podporovat péči
v domácním prostředí prostřednictvím ambulantního provozu.
Když jsme projednávali financování a zdroje provozovatele Ráje seniorů s ohledem na to, že
nebudou moci čerpat dotace z JmK, tak nám bylo sděleno, že tato služba může být výdělečná.
Po všech zjištěných informací se nedomníváme, že provozovatel takového zařízení je schopen
sám ufinancovat tuto sociální službu a budoucí provozovatel nám jiné zdroje na provoz nesdělil.
Dále jsme zjistili, že budoucí provozovatel Ráj seniorů byl založen v květnu roku 2017 a nemá
žádné zkušenosti s poskytováním této sociální služby. Na základě výše uvedených informací
rada města nedoporučuje tento podnikatelský záměr Ráje seniorů realizovat v objektech
v majetku města tak, jak byl předložen a prezentován.

p. Prosser — vyjádřil se k tomuto žadatel, komunikoval?

pí starostka - ne

Usnesení: 1/2018/12: Zastupitelstvo města neschvaluje prodej ani pronájem části pozemku
parc. č. 660/1 — zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba občanského vybavení,
budova s číslem popisným 430 a části pozemku parc. č. 660/2 — zastavěná plocha a nádvoří,
jehož součástí je objekt občanské vybavenosti, budova bez čísla popisného a evidenčního, které
jsou zapsány u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, katastrální pracoviště Boskovice na
listě vlastnictví č. 10001 pro obec a katastrální území Velké Opatovice pro předložený
podnikatelský záměr Ráje seniorů z.ú.
Hlasování: 16—0—0

Ad 13) Aktuální informace k mostům na ul. Sokolská a na ul.S ahna
pí starostka - k této problematice předám slovo Ing. Safářovi, vedoucímu THO.

Ing. Šafář — most na ul. Sokolská — byl proveden posudek mostu, na základě jeho výsledku bylo
rozhodnuto o provedení opravy. Bylo vypsáno VR na projektanta, v současné době se
připravuje PD opravy. V minulých dnech byl most uzavřen z důvodu poškození vozovky a
vypadnutí kamenů z mostovky. Po osobní návštěvě a konzultaci stavu s projektantem mostů,
byla navržena technologie opravy tohoto defektu, to bylo následně provedeno a most znovu
zprovozněn pro dopravu
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Ing. Šafář — most na ul. Bahna — most není v dobrém stavu. Po novém roce došlo k upadnutí
levé římsy mostu. Je zpracována hlavní mostní prohlídka, ve které jsou navržena opatření. Tato
opatření budou v nejbližších dnech zrealizována

V následné diskusi vystoupili: p. Kafka, Bárta, Ševčík, Strnad, tajemník, Šafář — bylo
diskutováno o subjektu, který provedl opravu a zda byla oprava provedena na základě nějakého
písemného dokumentu. Dále bylo diskutováno o provozu autobusové zastávky a důvodu co
možná nejrychlejšího zprovoznění tohoto mostu. Odpovědní pracovníci konstatovali, že
písemné vyjádření k technologii opravy není, ale oprava byla provedena na základě prohlídky
a ústního stairnvení technologie opravy projektantem mostů (statikem). Oprava byla provedena
za cenu použitého materiálu ve výši cca Kč 2.800,-

Usnesení: 1/2018/13: Zastupitelstvo města bere na vědomí aktuální informace o aktuálním
stavu mostu na ul. Sokolská a na ul. Bahna
Hlasování: 16—O—O

Ad 14) Dotace — vyhodnocení 2017. plán 2018
pí starostka - písemné materiály k dotacím obdrželi zastupitelé elektronicky.

V roce 2017 bylo podáno celkem 11 žádostí o dotaci. Dotace, kde jsme neuspěli, jsou: oprava
fasády zámku, žádost podána na JmK. Dále nebyla úspěšná dotace na odborné učebny, žádost
podána na IROP a poslední je dotace na rozšíření a modernizace HW a SW pro úřad města.

Na rok 2018 jsem připravila data, která jsou zatím aktuální ke konci února. Byly podány žádosti
na JmK a dále byla podána žádost na MK přes ORE Boskovice na opravu erbů a vstupního
kamenného portálu na úřad a dále byla podána žádost na MV prostřednictví JmK na zajištění
akceschopnosti zásahové jednotky JPO II.

V letošním roce budeme sledovat aktuální dotační výzvy a v případě, že se dotační výzvy budou
shodovat se záměry města, tak budou podané žádosti.

Usnesení: 1/2018/14: Zastupitelstvo města bere na vědomí informace k vyhodnocení dotací za
rok 2017 a k plánu dotací na rok 2018
Hlasování: 16—0—O

Ad 15) Zprávy o činnosti výborů a komisí za 2. pololetí 2017
pí starostka - zápisy z jednotlivých výborů a komisí obdrželi zastupitelé elektronicky.

Usnesení: 1/2018/15: Zastupitelstvo bere na vědomí předložené zprávy o činnosti Komise pro
projednávání přestupků, Kontrolního výboru, Finančního výboru, Investiční a stavební komise
za 2. pololetí roku 2017
Hlasování: 16—0—O

Ad 16) Zpráva o činnosti městské policie za prosinec 2017 a leden 2018
pí starostka - zprávu o činnosti MP za měsíc prosinec 2017 a leden 2018 obdrželi zastupitelé

elektronicky, vč. statistiky z měřícího zařízení rychlosti na ul. Jevíčská.
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p. Kafka — zajistit měření i při výjezdu z Velkých Opatovic, dříve se provádělo

Ing. Šafář — zařízení, které je v daném místě umístěno, bylo ovládáno softwarem, který již
v současné době není podporován žádným moderním zařízením. Výrobce k tomuto panelu
doporučuje pouze aplikaci instalovanou do mobilních telefonů a ta neobsahuje nastavení, která
byla možno dříve provádět. Věříme, že dodavatel zveřejní obsáhlejší software k tomuto zařízení

Usnesení: 1/2018/16: Zastupitelstvo města bere na vědomí aktuální informace a předložené
zprávy městské policie za měsíc prosinec 2017 a leden 2018
Hlasování: 16—O—O

Ad 17) Vyhodnocení kalkulace vodného a stočného za rok 2017
pí starostka - se společností VÁS jsme na začátku tohoto roku uzavřeli dodatek, kterým se

řešilo doúčtování mimořádného nájemného za rok 2017 a to ve výši 1 400 000,00 Kč. Tedy
celkové nájemné za vodárenskou infřastrukturu za rok 2017 činilo 3 150 500 Kč. Tak vysoké
dodatečné nájemné jsme získali díky nevyčerpání položek za opravy v roce 2017. O dodatečné
nájemné se upravila kalkulace vodného a stočného za rok 2017, kterou obdrželi zastupitelé
elektronicky vč. dodatku ke smlouvě o nájmu a provozování vodovodů a kanalizací.
Usnesení: 1/2018/17: ZM bere na vědomí vyhodnocení kalkulace vodného a stočného za rok
2017
Hlasování: 16—0—0

Ad 18) Informace z úřadu — veřejně prospěšné práce a veřejná služba
pí starostka — předám slovo p. tajemníkovi

Pracovníci pro výkon veřejně prospěšných prací (VPP)
Pro období od 1.4.2017 do 30.6.2018 byly ze strany města Velké Opatovice podány na Uřad
práce ČR, pracoviště Blansko 2 žádosti o příspěvek na vytvoření pracovní příležitosti v rámci
VPP k umístění uchazečů o zaměstnání na 15 pracovních míst. Ze strany Uřadu práce bylo
potvrzeno Dohodou vytvoření celkem 7 pracovních míst (5±2). Z evidence UP (cca 100 osob
z Velkých Opatovic) bylo po proběhlých pohovorech získáno celkem 9 pracovníků. Z nich
jeden pracovník již ukončil pracovní poměr ve stanoveném termínu, dva pracovní odešli na
vlastní žádost a dva pracovníci ukončili pracovní poměr ze zdravotních důvodů. V současné
době disponuje město čtyřmi pracovníky pro výkon VPP. Tři pracovníci ukončí pracovní poměr
k 31.3.2018 a jeden k 30.6.2018. I v této kategorii pracovních míst se projevuje naprostý
nedostatek vhodných pracovníků pro daný typ pracovní činnosti.
Pro období od 1.4.2018 do 31.3.2019 byla opět ze strany města Velké Opatovice podána na
Uřad práce CR, pracoviště Blansko žádost o příspěvek na vytvoření pracovní příležitosti
v rámci VPP k umístění uchazečů o zaměstnání pro 10 pracovních míst. Rozhodnutí UP není
k dnešnímu dni známo.

Pro období od 1.3.2017 do 28.2.2018 byla ze strany města Velké Opatovice podána na Úřad
práce CR, pracoviště Blansko Zádost o příspěvek na vytvoření pracovní příležitosti v rámci
VPP pro jednoho pracovníka s výkonem druhu práce „Ásistent prevence kriminality“ . Dle
uzavřené Dohody s UP byl tento pracovník získán a po celé období od 1.3.2017 do 28.2.2018
vykonával tuto činnost v Základní škole Velké Opatovice.
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Na základě konzultace na ÚP Blansko bude město v červenci 2018 opět žádat o příspěvek na
vytvoření pracovní příležitosti v rámci VPP pro jednoho pracovníka s výkonem druhu práce
„Asistent prevence kriminality“ a zahájením pracovní činnosti k 1.9.2018.

Pracovníci pro výkon veřejné služby (VS)
Pro období od 1.7.2017 do 30.6.2018 byla ze strany města Velké Opatovice podána na Uřad
práce CR, pracoviště Blansko Zádost o organizování veřejné služby pro 15 vykonavatelů VS.
Smlouvou o organizování veřejné služby bylo ze strany Uřadu práce potvrzeno 20 pozic pro
její výkon (z toho 10 pozic pro zajištění čistoty ulic a jiných veř. prostranství a 10 pozic při
ochraně životního prostředí, zeleně v zástavbě a ostatní veřejné zeleně). Tito pracovníci
smluvně odpracují 20* nebo 3Q** hodin v průběhu jednoho měsíce ve výše uvedeném období.
Ze strany klientů UP se tyto možnosti setkaly s minimálním zájmem, v průběhu uplynulých 9ti
měsíců toto využívaly 1 3 osoby v měsíci.

*) klient obdrží stejné dávky jako před zavedením institutu VS.
V případě jejich neodpracování, klesá částka živobytí na 2.200,- Kč/měsíc
**) dávka živobytí se navýší o cca 470,- Kč.

V případě jejich neodpracování, klesá částka živobytí na 2.200,- Kč/měsíc

pí starostka — jednání v Boskovicích podmínky financování soc. služeb — rok 2018 stejné (8
-20%), navýšení v roce 2019

pí starostka — petice na výstavbu R 43 — senátorka Vítková — celkem bylo získáno 16.000
podpisů, projednání v Senátu ČR dne 13.3.2018, kdo má zájem může se dostavit

pí starostka - další zastupitelstvo bude 25.4.2018 v zámeckém sále v 17:00 hodin a 27.6.2018
taktéž v zámeckém sále v 17:00 hodin

ad 19) Diskuse
Mgr. Bělehrádek — při inventuře jsem zjistil zálohu na auto ve výši Kč 290.000,-. Z jakého
důvodu byla záloha? Nejsou auta?

pí starostka —jedná se o auto pro pracovníky (zedníky), v loňském roce auto nebylo na skladě.
V rozpočtu (2017) byly finance připraveny, dodávka by měla být v průběhu března 2018. Tato
transakce není proti účetnictví

p. Bárta — informace k mostu: ~ 8 odst. 4 vyhlášky č. 104/1997 k zákonu č. 13/1997 Sb., o
pozenmí komunikaci — Prohlídky mostních objektů: 4) Při zjištění havarijního stavu mostu musí
být neodkladně provedena opatření nutná k zajištění bezpečnosti provozu, zejména uzavření
mostu a vyznačení objížďky, prozatímní oprava poškozeného místa apod.

p. Kafka — alespoň mít „papír“ na tuto opravu

p. Strnad — dotaz: bude se při opravě osvětlení na Hliníkách provádět i oprava chodníku?

pí starostka — máme hotový projekt, v letošním roce se nepočítá s realizací. Oprava chodníku
není zahnuta v rámci opravy veřejného osvětlení, ale není vyloučeno že může být provedena i
rekonstrukce chodníku



ad 20) Závěr
pí starostka poděkovala přítomným za účast a jednání MZ v 18:10 hodis~ ukončila

‚
Ing. Kateřina . erbricj .v

starostka
Jaroslav Bárta
místostarosta
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MazuraM.lng. I I
OndrováE.Mgr. J
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